
 
 
 

 
 

Emlékeztető 
A KHK 2025. március 10-én tartott üléséről 

 

Napirend előtt: 
 
● Szőllősy Blanka kérte a GTK HK tagjait, hogy kézfeltartással jelezzék, hogy 

rendelkeznek- e aktív hallgatói jogviszonnyal a GTK-n.  
Egységesen mindenki kézfeltartással nyilatkozott, hogy rendelkezik aktív hallgatói 
jogviszonnyal a BME GTK-n. 
 
 

 
 

 

Képviselő neve Mandátum Jelen Online Később 
érkezett 

Korábban 
távozott 

Kimentést 
kért Hiányzott 

Almássy Áron szavazati jog x      

Atkári-Gyóni Márk tanácskozási jog x      

Bátai Anna szavazati jog x      

Csontos Zsófia Bianka szavazati jog     x  

Gubián Ádám szavazati jog x      

Horváth Balázs szavazati jog x      

Janó Hanna szavazati jog x      

Kanyó Zakariás szavazati jog x      

Kállai Domokos szavazati jog x      

Langár Ákos István szavazati jog   x    

Ölveczki Máté szavazati jog x      

Pinti Panka Rebeka szavazati jog x      

Széll-Kovács Júlia szavazati jog x      

Szőllősy Blanka szavazati jog x      

Tóth Márton szavazati jog x      

Varga Viktor szavazati jog   x    

Vincze Péter tanácskozási jog x      



 
 
 

 
 

● Szőllősy Blanka felkérte Tóth Márton akadályoztatása miatt Almássy Áront a 
március 26-ai Kari Tanácson való helyettesítésre. 
A KHK az előterjesztést 12/0/0 arányban elfogadta. 

(63./2025 KHK határozat) 
 

Napirendi pontok: 
 

1. Szőllősy Blanka előterjesztette az ülés napirendi pontjait. 
A KHK az előterjesztést 12/0/0 arányban elfogadta. 

 (64./2025 KHK határozat) 
 

2. Szőllősy Blanka előterjesztette a március 03-án megtartott ülés emlékeztetőjét.  
A KHK az előterjesztést 12/0/0 arányban elfogadta. 

 (65./2025 KHK határozat) 
 

3. Szőllősy Blanka beszámolt az elnöki ügyekről: 
● Beszámolt a legutóbbi Dékáni Tanácson történtekről, ahol szó esett az 

akkreditációról, az Üzleti reggeliről, a Pedagógus napról, illetve az RRF AI 
tananyag programról. 

● Ismertette a képviselettel a TTK HK új elnökének személyét, Biszak Ákost. 
● Beszámolt a legutóbbi Elnöki Értekezlet történéseiről, amelyen a HÖOK  

fórumról, a BioTechUSA szponzorációs megkereséséről, valamint a BME 
tulajdonában levő balatonlellei tábor nyári időszakában releváns karok 
közötti felosztásáról ejtettek szót. 

● Tájékoztatta a képviseletet a BME Tavaszi Vezetőképző elnöki szekciójának 
tartalmáról. 

 
4. Janó Hanna beszámolt az oktatási területet érintő ügyekről: 

● Beszámolt az előző héten megtartott személyes megbeszélésükről az EHK 
oktatási referensével, Miokovics Patrikkal. 

● Tájékoztatást tett a leadott önköltségmérséklési kérvények állapotáról, 
valamint a TVSZ módosítással kapcsolatos aktuális információkról. 

● Tájékoztatta a képviseletet a BME Tavaszi Vezetőképző oktatási 
szekciójának tartalmáról. 

 
5. Varga Viktor távollétében Szőllősy Blanka beszámolt a pályázati területet 

érintő ügyekről: 
● Beszámolt a MŰEPER honlap, illetve a leadott Kari BME ösztöndíj 

pályázatok jelenlegi állapotáról. 
● Ismertette a képviselettel a Pályázati Bizottság következő ülésének 

helyzetét.  
● Tájékoztatta a képviseletet a BME Tavaszi Vezetőképző pályázati 

szekciójának tartalmáról. 
 

 
 

 



 
 
 

 
 
 
 

6. Kanyó Zakariás beszámolt a szociális területet érintő ügyekről: 
● Tájékoztatta a képviseletet a BME Tavaszi Vezetőképző szociális 

szekciójának tartalmáról, valamint a Külső Szociális Bizottság 
közeljövőben esedékes következő ülésezéséről. 

 
7. Tóth Márton beszámolt a gazdasági területet érintő ügyekről: 

● Tájékoztatta a képviseletet a BME Tavaszi Vezetőképző gazdasági témájú 
szekciójának tartalmáról, illetve a Mentorgárda kiválasztási folyamat 
hétvégéjének tervezett költségvetéséhez szükséges információkról.   
 

8. Atkári-Gyóni Márk beszámolt a kollégiumi területet érintő ügyekről: 
● Ismertette a képviselettel az ESTIEM részéről beérkezett megkeresés 

részleteit, valamint a Külső Kollégiumi Bizottság új tagjának személyét, 
Barna Péter Bálintot. 

● Beszámolt a jelenleg is folyamatban lévő kollégiumi férőhely feltöltésről. 
● Tájékoztatta a képviseletet a BME Tavaszi Vezetőképző kollégiumi  

szekciójának tartalmáról. 
 

9. Almássy Áron beszámolt a külügyi területet érintő ügyekről: 
● Tájékoztatta a képviseletet a BME Tavaszi Vezetőképző külügyi 

szekciójának tartalmáról. 
● Említést tett az Erasmus+ pályázat pályázási folyamatának strukturáis 

javítási terveiről. 
 

10. Gubián Ádám beszámolt a rendezvények területét érintő ügyekről: 
● Beszámolt a legutóbbi Shot’s Up esemény eredményességéről. 
● Felhívta az alszervezet vezetők figyelmét a kollégiumban lévő alszervezeti 

iroda rendbentartására.   
● Tájékoztatta a képviseletet a BME Tavaszi Vezetőképző rendezvény témájú 

szekciójának tartalmáról. 
 
Langár Ákos István megérkezett. (18:53) 
 

11. Horváth Balázs és Langár Ákos beszámoltak az előző EHK ülés óta 
történtekről: 

● Beszámoltak az előző EHK ülésen történtekről, amelynek emlékeztetője 
elérhető az ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok/2025 honlapon. 

● Ismertették az EHK Emlékeztető vezető pozíciójának új személyét, 
Schinogl Pétert. 

● Beszámoltak az oktatási, gazdasági, szociális,  pályázati, kommunikáció és 
pr, illetve sport és rendezvény területeket érintő aktualitásokról. 

● Tájékoztatták a képviseletet a BME Szkéné Színházat érintő adminisztratív 
folyamatokról, illetve a színház közeljövőben esedékes céljairól. 

 
 

 

 

http://ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok/2025


 
 
 

 
 
Varga Viktor megérkezett. (19:36) 
 

12. Előterjesztések: 
● Janó Hanna előterjesztette javaslatát a 2025-ös Instruktorgárda pályázati 

kiírására és pályázati adatlapjára vonatkozóan. 
A KHK a javaslatot 14/0/0 arányban elfogadta. 
 

 (66./2025 KHK határozat) 
 

● Pinti Panka Rebeka előterjesztette javaslatát a Tankörvezetői pályázat 
eredményére a 2024/25 tanév tavaszi félévére vonatkozóan. 
A KHK a javaslatot 14/0/0 arányban elfogadta. 
 

 (67./2025 KHK határozat) 
 

● Széll-Kovács Júlia előterjesztette javaslatát a Dizájner pályázat 
eredményére a 2024/25 tanév tavaszi félévére vonatkozóan. 
A KHK a javaslatot 14/0/0 arányban elfogadta. 
 

 (68./2025 KHK határozat) 
 
 

13. Egyebek: 
● Atkári-Gyóni Márk tájékoztatta a képviseletet a kollégiumi irodahelyiség 

rendbentartásának eheti felelősének személyéről. 
● Gubián Ádám ismertette a képviselet felé a KJK HK-val közös vacsora 

alkalom tervezett menetrendjét.  
● Horváth Balázs tájékoztatást tett a Gólyatáborral kapcsolatos 

aktualitásokról. 
● Janó Hanna ismertette az Instruktorgárda kiválasztási folyamatának 

tervezett időrendjét, programjait. 
● Kállai Domokos beszámolt a Mentorgárda kiválasztási folyamatának 

jelenlegi állapotáról, illetve a BME Tavaszi Vezetőképző PR témájú 
szekciójának tartalmáról. 

● Ölveczki Máté beszámolt a BME Tavaszi Vezetőképző alelnöki 
szekciójának tartalmáról, illetve a képviselet számára esedékes e-mailes  
levelezőlista rendbehozásáról. 

● Pinti Panka Rebeka beszámolt a ZH naptár, valamint a GT Times Tavaszi 
különszámának jelenlegi állapotáról. 

● Széll-Kovács Júlia tájékoztatta a képviseletet a heti HK info állapotáról. 
● Tóth Márton tájékoztatta a képviseletet a közeljövőben aktuális 

szakkollégiumokkal való megbeszéléseiről. 
 
 

Az ülés időtartama: 3 óra 51 perc (18:02-21:53) 

 
 

 



 
 
 

 
 

A következő ülés ideje: 2025. március 15. 10:00 óra  
 
Budapest, 2025. március 10. 
 

 
Kállai Domokos Szőllősy Blanka 

Emlékeztető vezető Elnök 

 

 

Határozatok: 

Határozati 
szám Határozat szövege 

Eredmény 
Végrehajtásért 

felelős Igen Nem Tartózk
odás 

Érvényt
elen 

63. 

A GTK HK elfogadta, hogy Tóth 
Mártont akadályoztatása miatt 
Almássy Áron helyettesítse a 
március 26-ai Kari Tanácson. 

12 0 0 0 Szőllősy Blanka 

64. A GTK HK elfogadta a 2025. 
március 10-ei ülés napirendi pontjait. 12 0 0 0 Szőllősy Blanka 

65. A GTK HK elfogadta a 2025. 
március 03-ai ülés emlékeztetőjét. 12 0 0 0 Szőllősy Blanka 

66. 
A GTK HK elfogadta a 2025-ös 

Instruktorgárda pályázati kiírására és 
pályázati adatlapjára tett javaslatot. 

14 0 0 0 Janó Hanna 

67. 

A GTK HK elfogadta a 
Tankörvezetői pályázat 2024/25. 

tanév tavaszi félévére szóló 
eredményére tett javaslatot. 

14 0 0 0 Pinti Panka Rebeka 

68. 

A GTK HK elfogadta a Dizájner 
pályázat 2024/25. tanév tavaszi 
félévére szóló eredményére tett 

javaslatot. 

14 0 0 0 Széll-Kovács Júlia 

Mellékletek: 

● 2025. március 03. KHK ülés emlékeztető 
● Napirend_2025_03_10 

 
 

 



 
 
 

 
 

● előterjesztés_Dizájner 2024/2025/2 
● előterjesztés_Tankörvezetők 2024/2025/2 

 
 

 


